

Both Parties hereto acknowledged their contractual competence and agreed as follows:

Preamble:-

The First Party is a company specialized in the trade of devices and product under its commercial license issued from the Department of Economic Development of the Emirate's government that they operate in. In addition, the First Party is member of the social media website of BuyBack Bazaar Technologies FZCO named www.BuyBackBazaar.com, which is specialized in offering a market for the sale and repurchase of various commodities at the highest prices through connecting those desiring to benefit from such services and the members, including the First Party.

Whereas, the Second Party is desiring to benefit from the service through accepting the First Party's offer on the social media website of BuyBack Bazaar Technologies FZCO; and

Whereas, this was met by the First Party's desire to conclude the deal;

NOW THEREFORE, both Parties hereto agreed to regulate such relationship as follows:

Clause (1):- Definitions

وقد أقر الطرفان بأهليتهما للتعاقد و أتفقا على ما يلي:-

التمهيد:-

الطرف الأول شركة متخصصة في تجارة الأجهزة والمنتجات بموجب رخصتها التجارية الصادرة عن دائرة التنمية الاقتصادية لحكومة الإمارة التي تعمل بها وبالإضافة لذلك، فإن الطرف الأول عضو ضمن الاعضاء المشاركين في موقع التواصل الاجتماعي الخاص بشركة (باي باك بازار تكنولوجي ووجيز م م ح)، المسماة (www.BuyBackBazaar.com) وهو موقع متخصص في إيجاد سوق لبيع وإعادة شراء السلع بأعلى الأسعار من خلال التوفيق بين الراغبين من الاستفادة من هذه الخدمة وبين الاعضاء ومنهم الطرف الأول

وحيث أن الطرف الثاني اتجهت رغبته في الاستفادة من الخدمة من خلال قبول العرض المقدم من الطرف الأول بموقع التواصل الاجتماعي الخاص بشركة (باي باك تكنولوجي م م ح) وتلاقي ذلك مع أرادة الطرف الأول بإتمام الصفقة. فأتفقا على تقنين تلك العلاقة وفقا لما يلي

البند الاول:- التعريفات

1. **Company:** The company owning the website on social media under the trade name of **BUYBACK BAZAAR TECHNOLOGIES-FZCO** in Abbreviation Hereinafter after call "BBB".
2. **Storage member:** The member chosen by the customer to appraise and store a commodity during an agreed period.
3. **Commodity:** Any personal item which the customer has legally acquired and wants to sell using the services of Buy Back Bazaar portal.
B) Any and all products which are in jurisdiction area of BBB concept
C) Any and all products which are in accordance to the rules of BBB and 100% is authorized by BBB.
D) All and any products are related with Trade license of the Second party only

- 1- الشركة: هي الشركة صاحبة الموقع الالكتروني عبر وسائل التواصل الاجتماعي بمسمى تجاري باي بك بازار تكنولوجيز-ش م ح في اختصار فيما يلي بعد "BBB".
- 2- عضو التخزين: هو العضو الذي يتم اختياره من قبل العميل لتخزين و تقييم السلعة خلال الفترة المتفق عليها
- 3- السلعة: هي أي صنف شخصي يحصل عليه العميل قانونياً ويرغب في بيعه باستخدام خدمة بوابة باي باك بازار.
(ب) أي من و كافة المنتجات الخاضعة لاختصاص فكرة (بي بي بي)
(ج) أي من و كافة المنتجات المطابقة للوائح (بي بي بي) و المرخصة بنسبة 100% من قبل (بي بي بي).
(د) أي من و كافة السلع ذات الصلة بالرخصة التجارية الخاصة بالطرف الثاني فقط.

Clause no. 2:

The First Party accepted to purchase the devices and product offered as a used product at the agreed price defined in the deal confirmed by the Second Party as the price previously offered on the Company's website www.BuyBackBazaar.com. The First Party shall, upon inspection of the commodity offered for sale by the customer, be entitled to modify the value previously offered pursuant to the commodity's condition and the defects detected upon actual examination. The Customer shall be entitled to accept or reject such value without any liability on the website's owner (intermediary in conclusion of the deal).

Clause (3):-

The First Party approves to grant the Second Party a time limit as specified in the deal confirmed by the Second Party, through which the Second Party shall be entitled to restore the product and return its value previously collected in accordance with Clause (4). In this case, the Second Party shall incur all storage fees and expenses, during the said time limit, determined by the First Party without objection.

Clause (4):-

The Second Party shall be responsible for removing all the data stored on the Commodity and all the stickers before handing it over to the First Party. The First Party shall not be held liable if it subsequently appeared that any of the particulars stored on the Commodity, which have not been removed by the customer before handing over the Commodity, have been stolen or transferred.

Clause (5):-**البند الثاني:**

قبل الطرف الأول بشراء الأجهزة والمنتجات المعروضة كمنتج مستعمل بالقيمة المتفق عليها الموصوفة في الصفقة المؤكدة من قبل الطرف الثاني، وهي القيمة التي سبق له وأن عرضها في موقع الشركة على الانترنت www.BuyBackBazaar.com. يتعين أن يكون للطرف الأول، عند معاينة السلعة المعروضة للبيع من قبل العميل، الحق في تعديل القيمة التي تم عرضها سابقاً حسب حالة السلعة وما أكتشف من عيوب فيها على الطبيعة، وللعميل حق قبول تلك القيمة أو رفضها دون أدنى مسؤولية على صاحب الموقع الإلكتروني (الوسيط لاتمام الصفقة).

البند الثالث:

يوافق الطرف الأول على منح الطرف الثاني مهلة زمنية حسب ما هو محدد في الصفقة المؤكدة من قبل الطرف الثاني. يحق للأخير خلالها استرداد المنتج وإعادة قيمته التي سبق له قبضها وفقاً للبند الرابع مع تحمل الطرف الثاني كافة الرسوم والمصاريف الخاصة بالتخزين خلال تلك الفترة والتي يقررها الطرف الأول دون اعتراض.

البند الرابع:

يقع على عاتق الطرف الثاني إزالة كافة بيانات السلعة المنسوخة وكافة ملصقاته قبل تسليمها للطرف الأول والذي لا يعد مسئولا إذ ما أتضح لاحقا سرقة أو نقل أي من هذه المخصصات المخزنه بالسلعة والتي قصر العميل في إزالتها قبل التسليم.

البند الخامس:

It is agreed, in accordance with the agreement concluded between both Parties, that the First Party shall be entitled, upon the request of the Second Party, to restore things to their previous condition within the prescribed time limit with and to offer to the Customer another Commodity of the same specifications and capabilities of the waived Commodity. In this case, the Second Party shall not be entitled to object as long as the offered Commodity specifications are the same as those of the Commodity subject-matter of the agreement.

Clause (6):-

If the Second Party fails to request resale within the time limit prescribed in Clause (5), the phone's acquisition shall be fully transferred to the First Party. And thus, the First Party shall be entitled to dispose of the phone by any kind of dispositions without objection of the Second Party. The lapse of the said time limit shall be deemed as explicit acknowledgment of the Second Party of the undisputed transfer of ownership to the First Party. In this case, the Second Party shall not be entitled to request any amounts other than the value previously received from the First Party.

Clause (7)

The Second party agrees to provide personal details and allow the first party to capture their photo IDs

Clause (8):-

من المقرر. ووفقا للاتفاق بين الطرفين. إنه يحق للطرف الاول عند طلب الطرف الثاني إعادة الحال الى ما كان عليه سابقا خلال المهلة المقررة أن يعرض على العميل سلعة أخرى بذات مواصفات وحالة وامكانيات السلعة المتنازل عنها ولا يحق للطرف الثاني الاعتراض طالما أن المعروض يوافق ويطابق مواصفات السلعة موضوع الاتفاقية.

البند السادس:

في حالة تأخر الطرف الثاني في طلب إعادة المبيع خلال المهلة المقررة بالبند الخامس. تنتقل حيازه الطرف الاول للسلعة الى حيازة كاملة تعطية الحق في التصرف فيه بأى نوع من أنواع التصرفات دون اعتراض من الطرف الثاني الذي يعد بفواته تلك المهلة أقرارا صريحا منه بتحويل الملكية دون منازع لصالح الطرف الاول ولا يحق للطرف الثاني في هذه الحالة المطالبة بتمه فرق مادي عن القيمة التي سبق له أستلامها من الطرف الاول.

البند السابع:-

يوافق الطرف الثاني على تقديم بيانات شخصية و السماح للطرف الأول بالتقاط صور لبطاقات الهوية الخاصة بهم.

البند الثامن:-

The First Party shall exert due diligence to maintain the commodity and store it in a safe manner and protect it from any risks throughout the Agreement's term. The First Party shall be liable for the consequences of any default. In addition, the First Party pledges not to use the Commodity or forward any data stored thereon to any third parties during the said term.

Clause (09):-

It is agreed that when any dispute arises regarding interpretation and implementation of the provisions of this Agreement, the Courts of the Emirate of Dubai shall be concerned therewith.

'Buyback Bazaar Technologies - FZCO (BBB)' maintains the www.buybackbazaar.com ("Site"). "United Arab of Emirates is our country of domicile" and stipulate that the governing law is the local law.

Visa or MasterCard debit and credit cards in AED will be accepted for payments.

We will not trade with or provide any services to OFAC and sanctioned countries.

Any customer using the website who is a Minor (under the age of 18) cannot register as a User of our website and shall not transact on or use our platform.

Cardholder must retain a copy of transaction records and BBB policies and rules.

User is responsible for maintaining the confidentiality of his account.

على الطرف الاول بذل العناية الواجبة للحفاظ على السلعة وتخزينها بطريقة آمنة محمية من أية مخاطر طويلة مدة الاتفاقية وتقع عليه تبعات التقصير ، كما يتعهد بعدم استخدام السلعة أو إعادة توجية أي بيانات تكون محملة به للغير خلال تلك المدة.

البند التاسع:

من المتفق عليه إنه إذ نشأ ثمة نزاع بشأن تفسير بنود تلك الاتفاقية وتنفيذها ينعقد الاختصاص لمحاكم إمارة دبي.

تمتلك "باي باك بازار تكنولوجيز - ش.م.ح (بي بي بي)" الموقع الإلكتروني www.buybackbazaar.com ("الموقع"). وتعتبر الإمارات العربية المتحدة هي مقر عملنا وتشتراط أن يكون القانون الحاكم هو القانون المحلي.

وتقبل بطاقات فيزا وماستركارد وبطاقات الائتمان بالدرهم الإماراتي في عمليات الدفع.

لن نمارس التجارة أو نقدم أي خدمات إلى مكتب مراقبة الأصول الأجنبية والدول المحظورة.

لا يمكن لأي عميل يستخدم الموقع الإلكتروني ولا يزال قاصراً (تحت سن 18) التسجيل كمستخدم على موقعنا الإلكتروني ولا يجوز له التعامل على منصتنا أو استخدامها.

يتعين على صاحب البطاقة أن يحتفظ بنسخة من سجلات المعاملة وسياسات وقواعد بي بي بي.

يتحمل المستخدم المسؤولية عن المحافظة على سرية حسابه.

SERVICE FEE DESCRIPTION & PRICING

All prices in for service fee will be displayed in AED. The Service Fees charged by the BuyBack Bazaar ecosystem covers:

1. Evaluation of the item by the Member shop
2. Packaging & security seal for the item
3. Storage of the packed item
4. The option to the customer to BuyBack the standard asset at similar or higher specification at our discretion
5. Any price depreciation which the Member shop may face in the future
6. Funding charges for payment made at deal initiation
7. Any potential dispute resolution
8. Telephone, WhatsApp and email based Customer support & service 6 days a week, 10 hrs a day

CANCELLATION and REFUND POLICY

No Refund Policy and NO Cancellation -

Once a Service has been paid for, there are no refunds or cancellations - You assume the responsibility for your purchase, and no refunds, no exchange or cancellations are possible for any BuyBack Bazaar services or sold products.

Delivery Policy

BuyBack Bazaar does not have shipping / delivery service. We require your presence at our representative office to execute and purchase or sale deal.

وصف رسوم الخدمة والأسعار

تُعرض جميع أسعار الخدمات بالدرهم الإماراتي. وتشمل رسوم الخدمة التي يفرضها نظام باي باك بازار البيئي ما يلي:

1. تقييم المنتج من خلال محل العضو
2. التعبئة وختم الحماية للمنتج
3. تخزين المنتج المُعبأ
4. اختيار العميل لإعادة شراء الأصل القياسي بمواصفات مماثلة أو أعلى وفق تقديرنا
5. أي انخفاض في السعر قد يتعرض له محل العضو في المستقبل
6. رسوم تمويل الدفعات المقدمة عند بدء الصفقة
7. حل أي نزاع محتمل
8. الدعم والخبرة عبر الهاتف وواتساب والبريد الإلكتروني للعميل على مدار 6 أيام بالأسبوع، بواقع 10 ساعات باليوم

سياسة الإلغاء والاسترداد النقدي

لا توجد سياسة للاسترداد النقدي أو الإلغاء -

فور سداد مقابل أي خدمة، فلن يكون هناك أي استرداد أو إلغاء. وتتحملون المسؤولية عن عملية الشراء التي تقومون بها، وليس هناك أي عمليات استرداد نقدي أو إلغاء لأي من خدمات باي باك بازار.

سياسة التوصيل

باي باك بازار لا تتوفر لديها خدمة الشحن التسليم. يتطلب وجودك في مركزنا لإجراء صفقة الشراء أو البيع.

PAYMENT CONFIRMATION -

Once the payment is made, the confirmation notice will be sent to the client via email within 24 hours of receipt.

تأكيد عملية الدفع -

فور إتمام عملية الدفع، سيُرسل إشعار التأكيد إلى العميل عن طريق البريد الإلكتروني خلال 24 ساعة من وقت إتمام عملية الدفع.